
Kowalewo Pomorskie dnia 23.05.2024 rok

JERZY KORALEWSKI
RADNY RADY MIEJSKIEJ
W KOWALEWIE POMORSKIM

                                                                                SZANOWNY PAN

                                                                                JACEK ŻURAWSKI
                                                                                BURMISTRZ MIASTA
                                                                                KOWALEWO POMORSKIE

                                                                                za pośrednictwem

                                                                                SZANOWNEGO PANA

                                                                                MARCINA DUNAJSKIEGO 
                                                                                PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ
                                                                                W KOWALEWIE POMORSKIM

ZAPYTANIE

      Proszę o udzielenie informacji odnośnie realizacji zadania inwestycyjnego w zakresie 
oświetlenia na ulicy Mikołaja z Ryńska i przyległych ulicach. Pragnę podkreślić, że niniejsze 
zadanie jest zawarte w budżecie do realizacji na 2024 rok. 
       W odpowiedzi proszę  uprzejmie o wskazanie terminu rozpoczęcia i zakończenia tej tej  
koniecznej i oczekiwanej przez mieszkańców inwestycji.

                                                                      Z poważaniem 

                                                                                                 /-/ Jerzy Koralewski


